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Abstract (en)
The constructional element is intended to be assembled with other similar elements and is of the type comprising an upper face 1, lateral faces 2
and 3 and ends 4 equipped with linkage members 11 and 12. Each end 4 has an oblong recess 10 over the entire height of the element, which is
located between two linkage members 11 and 12 and which extends obliquely relative to the lateral faces 2 and 3 over a length l corresponding
substantially to the width of a human hand, the major oblique axes of the two recesses 10 of the two ends 4 and 5 of one and the same element
being in parallel. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'élément de construction est destiné être assemblé avec d'autres semblables et est du type comprenant une face supérieure 1, des faces latérales
2 et 3 et des abouts 4 munis d'organes d'encastrement 11 et 12. Il est caractérisé en ce que chaque about 4 présente un évidement oblong 10 sur
toute la hauteur de l'élément, qui est situé entre deux organes d'encastrement 11 et 12 et qui s'étend obliquement par rapport au faces latérales 2
et 3 selon une longueur l correspondant sensiblement à la largeur d'une main humaine, les grands axes obliques des deux évidements 10 des deux
abouts 4 et 5 d'un même élément étant parallèles.
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